
PROTOKÓŁ NR 41/14

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 12 maja 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:4o.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Adam Bierowski,

3. Zbigniew Mazurak,

4. Paweł Pituch,

5. Artur Wrona.

Zaproszone osoby: 

6. Kamila Pietraszek,

7. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie wykonania budżetu za 2013 rok wg sprawozdania.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1  Posiedzenie komisji otworzyła i przywitała zebranych przewodnicząca Zofia Ujma. 

Ad. 2  Posiedzenie dotyczyło omówienia wykonania  budżetu pod względem celowości,  legalności,

gospodarności a więc według kryteriów jakie ma prawo oceniać komisja rewizyjna.

Poproszono Panią Skarbnik aby odpowiedziała na pytania które będą zadawali  radni celem uzupełnienia

wiadomości niezbędnych do wydania opinii w sprawie uchwały o udzieleniu absolutorium.

Radna Zofia Ujma spytała o wolne środki jakie zostały wykazane w budżecie na 2014 rok, tj. 605055 zł.

Następnie radni pytali o wydatki głównie inwestycyjne i skutki tych inwestycji.

Z ogromnej inwestycji  jaką była rewitalizacja przestrzeni  publicznej  i  budynku „B” U.M.,  nie ma jeszcze

zwrotu środków (unijnych) z Urzędu Wojewódzkiego tj. 577098,64 zł (przestrzeń publiczna) i 165953 zł z

centrum tradycji.

Sprawa jest wyjaśniana w sądzie.

O rewitalizacji Parku Miejskiego radni dowiedzieli się że U.M. musiał zapłacić 5% od kwoty za którą został

wykonany  park,  (kwota  około  26700  zł)  gdyż  w  specyfikacji  przetargowej  nie  dotrzymano  warunków

dotyczących gwarancji.

W  roku  2013,  wskutek  niewypłacenia  w  terminie  odprawy  emerytalnej  dyrektorce  Szkoły  nr  3,  miasto

poniosło dodatkowe koszty. Tak więc przeszło 20 tys. należności głównej, 2553 zł odsetek no i koszty sądowe.

Nie  mógł  Urząd  skorzystać  z  połowy  należnej  odprawy  która  byłaby  refinansowana  zgodnie  z  Kartą

Nauczyciela.
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Również błędnie wypłacona nauczycielom ze szkół podlegających U.M. i przedszkola kwotę 10.760 zł, co teraz

oddają w ratach. Brak było kontroli mimo że zatrudniony jest w U.M. kontroler.

Ad.  3  W  sprawach  różnych  radni  rozmawiali  o  funkcjonowaniu  Publicznego  Przedszkola  nr  1.

Rodzice, których dzieci uczęszczają do przedszkola, płacą w formie niby dobrowolnej miesięczne składki w

różnych kwotach na tzw. dodatkowe zajęcia.

Nie  jest  to  praktykowane  w  żadnym  innym  przedszkolu  w  ościennych  gminach.  Do  przedszkola  nie

zakwalifikowano 29 dzieci, w tym 4 pięciolatków które mają obowiązek uczęszczania do tzw. zerówki.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Rewizyjna podczas rozpatrywania sprawozdania finansowego z wykonania budżetu za

2013 r. nie zaopiniowała sprawozdania. (za pozytywnym – 0) (przeciw – 0) (5 wstrzymujących się)

Protokołowała:                                                                                                                Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                                    Komisji Rewizyjnej
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